
 

 

Verslag bestuursvergadering  

 11 april 2022 

 

 

 

 

Datum:  11 april 2022 

Locatie: Bestuurskamer 

Tijdstip aanvang: 10.00 uur 

Eindtijd overleg: 11.00 uur  

******************************************************************************** 

Aanwezig: Hans Tijssen (CvB), Ankie de Laat (CvB), Cor Katerberg (interim bestuurssecretaris) 

 

Agendapunt 1 Opening, mededelingen, verslag 

Het verslag van de vergadering zal na vaststelling op de website worden geplaatst, samen met 

andere relevante documenten. Het verslag van de vergadering van 17 januari 2022 had het CvB al 

eerder, namelijk op 31 januari jl. vastgesteld en gepubliceerd op de website. 

 

Agendapunt 2 Kwartaalrapportage 2022 Q1 

Door verschillende oorzaken is het opstellen van de kwartaalrapportage Q1 iets vertraagd. Nog niet 

alle onderdelen zijn beschikbaar en het CvB besluit de rapportage op een ander moment inhoudelijk 

te bespreken. Graag verwijzen we u naar de kwartaalrapportage Q1, waarin naast feitelijke gegevens 

ook een duiding daarvan zal worden opgenomen. De kwartaalrapportage zal samen met dit verslag 

op de website van ATO worden geplaatst.  

 

Agendapunt 3 Genomen besluiten 

Het CvB memoreert de volgende genomen besluiten in de achterliggende periode: 

Datum  Besluit    

    

24 / 1  Akkoord met in dienst nemen applicatiebeheerder in schaal 10. Deze persoon 
komt in dienst bij ATO en wordt gedetacheerd naar Skala en Digidact 

 

24 / 1  We starten een drietal pilots in het kader van het personeelstekort: Qrabbl, 
StudentvoorDocent, en regio-effect 

 

24 / 1 De GPL voor 2022-2023 wordt vastgesteld op € 77.600  

31 / 1 Het CvB stelt het projectplan onderzoek scholenfusie Kindcentrum 
Sterrenbosch en Kindcentrum de Wijboom te ’s-Hertogenbosch vast 

  

31 / 1 Het CvB stelt kwartaalrapportage Q4 vast   

31 / 1 Het CvB stelt het verslag van de openbare vergadering van 17 januari 2022 vast   

7 / 2  Leeuwendaal wordt gevraagd een functiegebouw te laten maken voor de 
nevenstichtingen SBK, Digidact en Compas 

 



 

9 / 2 Het CvB zet het voorgenomen besluit om de statuten te wijzigen om in een 
definitief besluit 

  

9 / 2  Het CvB neemt het advies van het Expertteam Kwaliteit over om Samen Wijzer 
de opdracht te geven een breed team op te leiden tot auditor 

  

9 / 2 Het CvB gaat akkoord met het meerjarenonderhoudsplan. De in de MJOP 
toegevoegde Suvis-regeling vraagt aparte besluitvorming. 

 

 

Agendapunt 4 Actuele situatie met betrekking tot Covid 

In eerdere rapportages is steeds ingegaan op de consequenties van Covid. Ook in het eerste kwartaal 

speelde Covid een grote rol. Het aantal besmettingen was hoog wat leidde tot uitval van leerkrachten 

en leerlingen. Tijdens deze verslagperiode is er wel een duidelijke ommekeer geweest. De 

beleidsmaatregelen van de overheid zijn stap voor stap afgebouwd en hoewel het aantal 

besmettingen nog altijd hoog was, was de stemming rond Covid duidelijk veranderd. Dat neemt niet 

weg dat het voor scholen nog steeds lastig was. Juist door het schrappen van maatregelen en – 

wellicht daardoor – het hoge aantallen besmettingen bleef in deze situatie veel vragen van 

directeuren en overig personeel. Zorgen dat onderwijs door konden gaan was een continue 

uitdaging. Het CvB spreekt dan ook wederom waardering uit voor alle mensen in het werkveld, die 

het belang van de kinderen altijd bovenaan hebben staan. 

 

Agendapunt 5 Oekraïne 

Inmiddels staan we wel weer voor de volgende uitdaging. Door de actuele oorlog in Oekraïne zijn 

veel mensen het land ontvlucht. Ook Nederland ontfermt zich over vluchtelingen. ’s-Hertogenbosch 

en ATO-Scholenkring nemen daar vanzelfsprekend hun verantwoordelijkheid in. Binnen de stad zijn 

afspraken gemaakt over de opvang van de kinderen die het betreft. Ook is er op reguliere basis 

overleg met alle relevante partijen. Het opvangen van Oekraïense kinderen komt naast het aanbod 

voor nieuwkomergroepen en onderwijs aan kinderen uit noodopvang AZC. Voor kinderen uit 

Oekraïne zijn er twee lijnen: opvang op de school in de wijk voor kinderen vanuit gastgezinnen en 

opvang op centrale onderwijslocatie vanuit de stedelijke opvang. 

 

Agendapunt 6 Statuten 

Een van de hierboven gememoreerde besluiten betreft de wijziging van de statuten van ATO-

Scholenkring. Nadat de gemeenteraad had ingestemd met de wijziging heeft het CvB het eerdere 

voorgenomen besluit omgezet in een definitief besluit. Eerdaags zal de statutenwijzigingen bij de 

notaris passeren, waarna ze van kracht worden.  

 

Agendapunt 7 Wisseling in het bestuur  

Vlak voor de voorjaarsvakantie heeft Hans Tijssen bij de Raad van Toezicht aangekondigd te willen 

gaan genieten van vervroegd pensioen. Dat leidt ertoe dat er een vacature is in het College van 

Bestuur. De Raad van Toezicht is inmiddels gestart met het zoeken van een opvolger. Binnenkort zal 

de vacature gepubliceerd worden.  

 

Agendapunt 8 Rondvraag en sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De vergadering wordt gesloten.  


